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8. Annexos



  1
  

8.1 Logotip i colors corporatius 
Un logotip és un símbol que s’utilitza per a representar una institució, marca, persona o societat. 

Es caracteritza per estar compost d’imatges, símbols i/o lletres. Perquè un logotip tingui èxit ha 

de ser senzill, adaptable, llegible, atemporal i original (Peiró, R., 2017). 

Avui en dia, qualsevol marca que es vulgui fer un lloc al mercat necessita una imatge que sigui 

capaç de quedar-se gravada a les ments del seu públic. La funció del logotip és precisament que 

la gent pugui identificar tot el que ets com a marca sense necessitar cap explicació extra. 

Abans del projecte de rebranding, el Club Tennis Alt Empordà tenia un altre logotip, molt similar 

a l’actual. Els canvis que s’han realitzat, però, eren completament necessaris, ja que si observem 

l’anterior, és evident que es troba amb una clara falta d’actualització. 

 

La finalitat principal d’aquesta reforma és renovar la primera impressió que el públic té del club, 

que es vegi que hi ha un bon treball d’imatge de marca al darrere. S’ha aconseguit transformar 

la identitat visual, mantenint la mateixa base: un isologo. 

A petició expressa del president del club, es va buscar que la base del disseny fos la mateixa. Tal 

com diu el manual d’identitat corporativa, es van mantenir els colors originals, fent només petits 

canvis com la tipografia o polir els marges de les diverses figures que componen el logotip. 

 

Es va decidir canviar completament la tipografia utilitzada, amb la finalitat de modernitzar-la. 

Finalment i després de diverses propostes, l’estil de lletra escollit va ser Britannic Bold, degut a 

la seva perfecta combinació entre senzillesa i elegància.  

El nou logotip continua sent un isologo que busca representar els valors del club. És l’element 

més reconeixible i ha de ser usat d’una forma consistent, visible i clara.  
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El logotip del Club Tennis Alt Empordà es troba compost per dos elements principals: el text amb 

el nom separat per una línia divisòria i una representació de dues pilotes de tennis. 

L’actualització també ha comportat que el símbol oficial del club pugui ser usat en altres colors, 

com per exemple el blanc, el negre o el vermell. Gràcies a això, el logotip ja es considera actiu a 

diversos productes i plataformes, com dessuadores del club o la pàgina web. 

A partir d’aquí, s’ha traslladat i adaptat el nou logotip com a imatge de perfil a les xarxes socials 

corporatives. Es va buscar crear un escut que representés els valors que el club buscava 

transmetre al seus mitjans digitals.  

Encara que en un principi es va intentar buscar inspiració en la competència, els resultats no van 

ser els esperats i, per tant, es va optar per crear una versió més simplificada de l’esbós que 

s’havia realitzat inicialment.  

 

La inspiració en la pilota del logotip original va fer que, a través d’uns lleugers canvis, sorgís la 

imatge anterior, on les lletres “AE” (Alt Empordà) guanyen pes en la imatge i, al mateix temps, 

li donen una identitat única i característica del club, a més de respectar els colors corporatius. 

8.2 Pla de màrqueting 
La creació d’una estratègia corporativa s’ha vist en tot moment completada per la realització 

d’un document que elaboren les empreses a l'hora de planificar una feina, projecte o negoci en 

particular, és a dir, d’un pla de màrqueting.  

En aquest arxiu s’hi troben alguns apartats importants del projecte explicat, com per exemple el 

resum executiu, l’anàlisi de la situació, el pla d’acció o el pressupost necessari per dur a terme 

els objectius explicats. 
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8.3 Manual d’identitat corporativa 
A l’hora de desenvolupar el projecte, ha estat bàsica la creació d’un manual d’identitat 

corporativa per tal de tenir en compte quines són les pautes a seguir per a crear contingut dirigit 

als diversos públics o fabricar marxandatge. 

Aquest document s’ha encarregat de recollir els principals elements de la identitat corporativa 

del Club Tennis Alt Empordà i explicar com s’han d’aplicar visualment. 
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8.4 Instagram 
Instagram ha estat el pal de paller del projecte en quant a la promoció del Club Tennis Alt 

Empordà. Durant aproximadament mig any, s’ha anat publicant contingut al compte, respectant 

una mateixa línia que vagi acord amb els valors que busca transmetre l’entitat esportiva. 

A través de la creació d’un contingut regular i amb la finalitat de rebre un feedback adequat, 

s’ha volgut donar un gran valor al món de l’esport al mateix temps que s’ha permès als pares i 

mares veure quines activitats realitzen els seus fills i fills mentre es troben al càrrec del club.  

 

Enllaç a la pàgina d’Instagram: https://www.instagram.com/ct_altemporda/  

 

https://www.instagram.com/ct_altemporda/
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8.4.1 Exemples de publicacions 

Les publicacions han tingut una sèrie de patrons ens comú els quals s’han respectat al llarg del 

projecte per tal de crear una hegemonia al compte d’Instagram. 
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8.4.2 Exemples de cartells 

La cartelleria ha estat un dels apartats que més es van demandar per part de l’equip 

administratiu a l’inici del projecte. A partir d’aquest fet, la qualitat del contingut en els espais 

físics dels club va augmentar exponencialment.   
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8.4.3 Exemples dels storys 
La varietat publicada als storys del club va ajudar a crear un sentiment de pertinença per parts 

dels usuaris que visitaven el compte, ja que cada dia es podien trobar amb nou contingut 

relacionat amb les activitats que el club havia fet durant els dies previs. 
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8.4.4 Exemples dels reels 
Els reels han estat un contingut innovador, ja que mai s’havia utilitzat aquest eina al compte del 

club prèviament a l’inici del projecte. Els resultats han estat d’allò més positius, ja que han 

arribat a quotes de públic totalment inesperades. 
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8.4.5 Exemples de col·laboracions 

Les col·laboracions amb entitats externes han estat una de les principals claus de promoció del 

club, ja que han permès arribar a un públic que, possiblement, inicialment no es trobava 

interessat en el Club Tennis Alt Empordà. 

    

 

8.5 Pàgina web 
La remodelació a gran escala que ha patit la pàgina web del club durant la realització d’aquest 

projecte ha estat total. Abans, el contingut disponible es trobava ple d’errors informàtics, fet 

que feia que la majoria dels apartats més importants d’aquesta es trobessin inaccessibles.  

Gràcies a un llarg procés, en l’actualitat la web és funcional i es pot accedir correctament a cada 

una de les seves seccions, on també els clients poden veure la informació que busquen sense 

tenir la necessitat de contactar amb el club. 

 

Encara que a la part superior dreta es pot veure que hi ha diverses parts a accedir, la realitat és 

que quan l’usuari intentava accedir-hi el navegador es quedava completament congelat, fet que 

impossibilitava qualsevol acció posterior.  
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A partir d’una redistribució de contingut i una actualització de les parts més fonamentals, així 

com una rentada de cara al complet, la pàgina web ha aconseguit una major ràtio d’aparició en 

les cerques dels usuaris interessats en el club.  

En un futur i si realment es vol treure profit d’aquest mitjà, les actualitzacions hauran de ser 

continues i eficients. Durant el desenvolupament d’aquest projecte s’ha prioritzat que la pàgina 

web sigui operativa i compleixi les especificacions que van ser transmeses inicialment pel 

peticionari. 

Gràcies a l’ús d’una tipografia més moderna i una millor elecció de la paleta de colors, s’ha 

aconseguit ordenar una pàgina que, en l’àmbit del codi font, es trobava completament obsoleta. 

Cal destacar que el contingut es troba disponible en dos idiomes: tant en català com en castellà. 

Enllaç a la pàgina web: http://tennisaltempordafigueres.com/ 

  

 

 

http://tennisaltempordafigueres.com/
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8.6 Calendarització 

Per tal d’aconseguir una regularitat en la quantitat de publicacions que es realitzaven cada 

setmana, es va crear un document d’Excel on s’apuntaven diàriament tots i cada un dels posts 

que es publicaven al compte. 
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8.7 Enquestes de satisfacció 
Durant el transcurs del projecte, s’han realitzat un parell de formularis per tal d’avaluar quina és 

la visió dels clientes del club i, partir dels resultats, valorar cap a quina direcció havien d’anar les 

accions que es van realitzar posteriorment. 

En els dos casos, inicialment hi ha hagut unes preguntes filtre que han servit per verificar la 

identitat dels enquestats (correu, nom i edat del nen/a i si es troba federat/da), dades les quals 

es mantindran en secret degut als drets de privacitat dels clients del club. 

8.7.1 Formulari del mes de desembre del 2021 
En aquest cas, el formulari anava dirigit a saber la opinió general del públic, tant sobre l’equip 

administratiu i dels entrenadors com de les xarxes socials del club.  
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8.7.2 Formulari del mes d’abril del 2022 
El formulari del mes d’abril tenia l’objectiu de veure quins havien estat els principals canvis 

segons el punt de vista de l’audiència durant el transcurs del projecte.  
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8.7.3 Resultats base del projecte (enquesta desembre del 2021) 
Posteriorment i per tal de veure els resultats d’una forma més clara i concisa, es va entregar a 

l’equip administratiu del club uns documents d’Excel on es mostraven tots els resultats del mes 

de desembre del 2021 extrapolats en taules. 

Els resultats obtinguts van resultar d’allò més productius, ja que al rebre la informació a partir 

d’uns resultats numèrics, els va resultar molt més fàcil crear-ne una resposta que fos eficient i 

adequada respecte del que els clients del club els estaven demanant. 
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8.8 Transcripció de l’entrevista i codi  QR 

A continuació hi haurà la transcripció sencera de l’entrevista realitzada a Pablo Góngora, director 

i coordinador de les instal·lacions del Club Tennis Alt Empordà en l’actualitat. 

Bon dia senyor Góngora, aquesta entrevista serà gravada pel meu treball de final de grau sobre 

el Club Tennis Alt Empordà, hi està d’acord? 

Sí, i tant. 

Bé, en primer lloc, podria fer una petita presentació de qui és vostè i quin paper té a dins del 

club? 

Bé doncs jo sóc en Pablo Góngora, tinc 23 anys i ara mateix estic com a director i coordinador 

de les instal·lacions del Club Tennis Alt Empordà. També, a més a més, estic d’entrenador i bé, 

res més, ara mateix compleixo aquestes funcions dins del tennis. 

Val perfecte. Què opina del canvi d’imatge del club sobretot a partir del projecte realitzat? 

Bé, era un canvi necessari que, en certa part, ens ha ajudat bastant a donar una millor imatge 

del que és el club. Crec que la millora s’ha notat bastant. 

Creu que el nou logo es troba més acord amb els valors que vol representar el club, que vol 

transmetre? 

Sí, potser més que a valors jo em referiria més a la imatge que dona d’un club més ordenat, més 

net, més ben fet, ja que el logo que hi havia abans estava una mica... bé, que estava mal fet, 

bàsicament. Llavors, la imatge que donava no era la que volíem, ara ja la cosa canvia bastant. 

El feedback dels pares i del públic en general ha estat bo sobre el nou logo? 

Sí, sí... la veritat és que tant les famílies com la mainada que ve al tennis va notar el canvi, cosa 

que no pensava que passaria i molts pares van dir que es notava molt, que el logo era important 

i que estaven molt contents amb el resultat. 

I ja a un nivell més general, creu que estan satisfets amb tots els canvis que hi ha hagut, també 

a nivell de xarxes socials, entre altres? 

Sí, perquè gràcies a... bé, també a partir de tot el tema d’aquest treball de final de grau hem 

pogut realitzar diverses enquestes que... on no només hem pogut rebre el feedback de les 

famílies envers a la imatge sinó també sobre altres coses que ens han anat molt bé. Per tant, 

s’ha pogut veure que si que els ha agradat molt. 

Entrant més en els canals de comunicació del club, com els veu ara mateix? Principalment em 

refereixo a Instagram i a la pàgina web. 

Bé, han fet una millora notable envers a l’any passat o inclús de fa mig any abans de l’inici 

d’aquest projecte. Les xarxes socials han fet un canvi molt notori envers a les publicacions i al 

número de seguidors que suposo que això és un gran punt a tenir en compte. 

I de la pàgina web en pot destacar alguna cosa? 

Sí, de la pàgina web en podem destacar que abans era com inexistent, per dir-ho d’alguna forma. 

El fet que hagi pogut aparèixer una pàgina web on hi hagi un formulari de contacte, on hi hagi 
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informació sobre el club, on hi hagi informació sobre els monitors... crec que és una cosa a tenir 

en compte i que és molt important per un club. 

Quins punts destacaria com a principals, tant a les xarxes socials com a la pàgina web? 

Suposo que una de les coses més importants de les quals n’hem pogut treure profit i rendiment 

és de la constància amb la que es penjaven publicacions, tant a les històries com a la pàgina 

inicial del nostre Instagram. Tot això ha fet que moltes famílies puguin estar al dia sobre coses 

del tennis i estiguin cada dia i cada cop més interessades. 

Creu que les col·laboracions amb altres mitjans de comunicació com per exemple Som Rambla 

amb la jugadora del club Maria Aguirre han millorat la imatge del club? 

Sí, i tant. De fet, potser inclús més que millorar la imatge també ha donat peu a que la gent de 

Figueres, de la ciutat, conegui una mica més sobre el nostre club i això ha fet que després ens 

hagin trucat moltes famílies per inscriure als seus fills o, per senzillament, rebre informació per 

si estan interessades o no més tar en apuntar-los. 

Interessa al club en un futur seguir col·laborant amb altres mitjans de comunicació? 

Sí, trobem que és una cosa bastant necessària i més si són d’aquí, tant de la comarca com de la 

ciutat, potser en un nivell més provincial també estaria bé però crec que és una factor que s’ha 

de tenir en compte.  

I què opina actualment del marxandatge del club a nivell de les dessuadores amb el nou 

logotip, entre altres? 

Bé, creiem que ha estat un gran avanç com tot el que està relacionat amb el nou logo, amb la 

nova imatge que estem donant com a club... trobem que és una cosa que ens està funcionant 

molt bé, la veritat.  

Abans de començar el projecte, s’esperaven els resultats que s’han obtingut? 

Bé, aquesta pregunta... no és el que els esperéssim o no els resultats. Jo sabia que tenint a en 

Gerard com a l’equip, per dir-ho d’alguna forma, ens donaria aquest avantatge en el tema tant 

de màrqueting com d’imatge, de preparació de les xarxes socials. Llavors... sí, jo sabia que anava 

a suposar una millora pel club. Potser no m’imaginava arribar a uns nivells de repercussió com 

els que estem tenint ara, així que... sí que ens ho esperaven una mica però no tant com ara. 

Ja per últim, creu que la planificació realitzada és adequada pel futur del club? Ara mateix el 

club està preparat per afrontar el maneig de les xarxes socials de la temporada que ve? 

Sí, jo suposo que amb un bon traspàs i tal i com s’ha deixat tot amb la finalització d’aquest 

projecte, ja s’ha deixat tot molt ben organitzat com per a què puguem anar tirant i seguint amb 

les xarxes. Se’ns ha deixat tot molt ben estructurat. 

Fins aquí l’entrevista, moltes gràcies per la seva col·laboració, Pablo. Que vagi tot molt bé! 

A vosaltres.   
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QR de l’entrevista a Pablo Góngora 

8.9 Correus i accions amb altres mitjans de comunicació 

Tal i com ja s’ha informat anteriorment, durant el transcurs del projecte hi ha hagut contactes 

del Club Tennis Alt Empordà amb altres entitats que han tingut cert interès en donar visibilitat a 

les principals novetats de l’organització i del seu entorn. 

8.9.1 Som Rambla 
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8.9.1.1 QR de l’entrevista a Maria Aguirre al programa de Som Rambla (09/03/2022) 

A continuació hi haurà l’enllaç mitjançant un QR que conduirà directament al programa del dia 

9 de març del grup Som Rambla on van entrevistar a la Maria Aguirre, jugadora en actiu del club. 

Més concretament, el programa es va basar en una tertúlia on l’eix central era parlar del paper 

de la dona el món de l’esport, aprofitant la repercussió del 8 de març (dia de la dona). 

 

QR de l’entrevista de Maria Aguirre 

(del minut 8:02 al 16:58) 

 



58 
 

8.9.2 Consell Ciutadà d’Infants de Figueres 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


